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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till statsrådet Anders Ygeman (S)

2021/22:118 Åtgärder med anledning av undantag från 
elmarknadsförordningen

Svenska kraftnät har ansökt om ett undantag från kraven i 
elmarknadsförordningen om lägsta nivå för överföringskapacitet, den så kallade 
70-procentsregeln. Undantagsansökan avser förutom det så kallade 
västkustsnittet även det nya öst-västliga flöde som uppstått i mellersta Sverige.

Under 2021 har Svenska kraftnät, utöver de norrgående västkustflödena, även 
behövt hantera nya flöden i öst-västlig riktning. Svenska kraftnät säger själva 
att orsaken till de ökade problemen framför allt är minskad 
kärnkraftsproduktion i Ringhals samt nya förbindelser mellan Norden och 
kontinenten.

De undantag från lagkraven som Svenska kraftnät nu ansöker om gäller 2022. 
Svenska kraftnät har tidigare beviljats undantag för 2020 och 2021. 
Möjligheten att ansöka om undantag från kraven om lägsta nivå för 
överföringskapacitet kommer upphöra efter 2025.

Med anledning av detta vill jag fråga statsrådet Anders Ygeman:

 

Avser statsrådet att vidta några åtgärder med anledning av att Sverige under 
flera år inte levt upp till reglerna i elmarknadsförordningen?

………………………………………

Lars Hjälmered (M)

Från Riksdagsförvaltningen
2021-10-12
Besvaras senast
2021-10-20 kl. 12.00
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Överlämnas enligt uppdrag

Gergö Kisch


